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AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr’’ddaa  77  kkaattllıı  aappaarrttmmaannıınn  
ççaattııssıınnddaa  ççııkkaann  yyaannggıınn  bbüüyyüükk  ppaanniiğğee  nneeddeenn
oolluurrkkeenn,,  yyaannggıınn  ddoollaayyııssııyyllaa  bbiinnaaddaa  bbuulluunnaann  1144
ddaaiirree  iissee  ggüüvveennlliikk  ggeerreekkççeessii  iillee  bbooşşaallttııllddıı..        33’’TTEE

Çatıda çıkan
yangın paniğe

neden oldu

43 AFAD 
personeline eğitim
AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr''ddaa  AAFFAADD,,  ffaarrkkllıı  iilllleerrddeenn  ggeelleenn  22..
GGrruupp  oollaann  4433  yyeennii  ppeerrssoonneelliinnee  yyöönneelliikk  eeğğiittiimmlleerriinnee
hhıızz  kkeessmmeeddeenn  ddeevvaamm  eeddiiyyoorr..        33’’TTEE

Uyuşturucu
tacirlerine
geçit yok
AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr’’ddaa  44  şşaahhssıınn  uuyyuuşşttuurruuccuu
mmaaddddee  ttiiccaarreettii  yyaappaaccaağğıınnıı  iihhbbaarrıınnıı  
aallaann  jjaannddaarrmmaa,,  şşüüpphheelliilleerrii  aarraaçç  iillee  sseeyyiirr
hhaalliinnddee  iikkeenn  yyaakkaallaaddıı..  YYaappııllaann  aarraammaaddaa  4433
ggrraamm  mmeettaammffeettaammiinn  vvee  uuyyuuşşttuurruuccuu  
kkuullllaannmmaa  aappaarraattllaarrıı  eellee  ggeeççiirrddii..        33’’TTEE

SOSYAL TESİSLER AÇILDI 
Bolvadin Belediyesi Sosyal Tesislerinin açılışı, geniş bir katılımla gerçekleştirildi. Törene, Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı, Milletvekili Mehmet Taytak, Bolvadin Kaymakamı Ali Arıkan, Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı, MHP İl Başkanı Ahmet
Kahveci, MHP İlçe Başkanı Mahmut Kızıltoprak, Bolgiysan Yatırım A.Ş. Genel Müdürü Fevzi Karagöz ve diğer davetliler katıldı.    2’DE  

‘Afyon Kahve Festivali'
 AYNA  konseri ile sona erdi

Afyonkarahisar'da Park Afyon AVM tarafından bu
yıl 3'ncüsü düzenlenen ‘Afyon Kahve Festivali',
Ayna konseri ile sona erdi.     2’DE

“Siberağ-5” operasyonu: 
54 şüpheli yakalandı
Jandarma Genel Komutanlığı Siber Suçlarla
Mücadele Daire Başkanlığı koordinesinde;
Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı tarafından
““SSiibbeerraağğ--55””  operasyonu düzenlendi.    3’TE

Ümitler Taekwondo İl Seçmeleri
müsabakaları tamamlandı

Türkiye’nin gelecekteki taekwondo
yıldızlarını belirlemek üzere 
düzenlenen Ümitler Taekwondo İl
Seçmeleri müsabakaları Çiğiltepe 
Spor Salonu'nda  tamamlandı.
Sporcuların kıyasıya mücadele ettiği
müsabakalar heyecan dolu anlara
sahne oldu.    7’DE

“Birlik ve beraberliğimizin 
daim olması dileğiyle”

Sandıklı Belediyesi’nin geleneksel olarak 
düzenlediği Termal Turizm ve Gurbetçi
Festivali, son gününde ünlü sanatçı Hüseyin
Kağıt’ı ağırladı.    2’DE

TTTTIIII RRRRLLLL AAAA     OOOOTTTTOOOOMMMMOOOOBBBB IIIILLLLIIII NNNN
ÇÇÇÇ AAAA RRRRPPPPIIII ŞŞŞŞTTTTIIII ĞĞĞĞIIII     KKKK AAAA ZZZZ AAAA DDDD AAAA

5555     KKKKIIIIŞŞŞŞ IIII     YYYYAAAA RRRRAAAA LLLL AAAA NNNNDDDD IIII

8

Hapis cezası ile aranan
şahsı polis yakaladı

Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü’ne bağlı Asayiş Şube Müdürlüğü
tarafından aranan şahısların yakalanmasına yönelik çalışma başlatıldı.
Yapılan incelemelerde 2 suç kaydı bulunan E.M., isimli şahsın ‘kişisel
verileri hukuka aykırı olarak ele geçirmek veya yaymak’ suçundan 4 yıl
6 ay hapis cezası ile arandığı belirlendi.     8’DE

Eşeğe çarpan otomobilde
2 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da eşeğe çarpan
otomobilde iki kişi yaralanırken,
eşek ise telef oldu.   8’DE

SİNEMA GECELERİNDE
ŞŞŞŞEEEEHHHH İİİİTTTTLLLL EEEERRRR    UUUUNNNNUUUUTTTTUUUULLLL MMMMAAAADDDDIIII

Afyonkarahisar
Belediyesi’nin düzenlediği
açık hava sinema 
etkinliklerinde “Kesişme;
İyi ki Varsın Eren” filmi,
yoğun katılıma sahne oldu.

Bülbü

Eren Bülbül ve
Astsubay
Kıdemli

Başçavuş Ferhat Gedik’in kahramanlık-
larını konu alan film, Zafer Meydanı’nda
düzenlenen sinema etkinliğinde
Afyonkarahisarlılar’la buluştu.
Afyonkarahisar Belediyesinin düzen-
lediği Açık Hava Sinema Akşamlarında,
“Kesişme; İyi ki Varsın Eren” filmi gös-
terildi. Etkinlikte, Şehit Eren Bülbül ve
Şehit Astsubay Ferhat Gedik'in kahra-
manlıkları anıldı. Yoğun ilgi gören filme,
yüzlerce vatandaşımız katıldı. 2017

yılında Trabzon’un Maçka ilçesinde hain
bir terör saldırısı sonucunda şehit düşen
Eren Bülbül ve onu korumak için kahra-
manca mücadele eden Astsubay Ferhat
Gedik’in yaşamını konu alan film,
izleyenlere duygu dolu anlar yaşattı. Bu
topraklar için canını feda eden kahra-
manları asla unutmayacaklarını vurgu-
layan Başkan Burcu Köksal, “Hayatının
baharında, daha 15 yaşında hain terör
örgütü mensuplarınca şehit edilen
kahraman evladımız Eren Bülbül ve
Astsubayımız Ferhat Gedik’i rahmet ve
minnetle anıyorum” dedi.   5’TE Köksal

OMEGA3 ÇOCUK SAĞLIĞINI
OLUMLU ETKİLİYOR

4
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SOSYAL TESİSLER AÇILDI 
Bolvadin Belediyesi Sosyal Tesislerinin açılışı, geniş bir katılımla gerçekleştirildi. Törene, Afyonkarahisar

Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, Milletvekili Mehmet Taytak, Bolvadin Kaymakamı Ali Arıkan,
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı, MHP İl Başkanı Ahmet Kahveci, MHP İlçe Başkanı Mahmut

Kızıltoprak, Bolgiysan Yatırım A.Ş. Genel Müdürü Fevzi Karagöz ve diğer davetliler katıldı.

Açılış töreninde konuşan Belediye Başkanı Derviş
Aynacı, tesisin Bolvadin halkı için önemli bir sosyal ve
kültürel alan haline geleceğini vurguladı. Aynacı, "Bu alan

yıllardır atıl durumdaydı. Gerekli bakım çalışmalarını yaparak burayı
Bolvadin'imize kazandırdık. Restoran, kafe ve kır düğün salonu
olarak hizmet verecek olan tesisimiz, uygun fiyatlandırma, lezzetli
yemekler ve kaliteli hizmet anlayışıyla halkımızın beğenisini
kazanacak," dedi. Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı da törende
yaptığı konuşmada, sosyal tesislerin yerel kalkınma ve toplumsal
dayanışma açısından önemine dikkat çekti. "Bu tür projeler, sadece
fiziksel alanları değil, toplumsal yapıyı da güçlendirir. Bolvadin
Belediyesi'nin bu adımı, bölgenin sosyal ve kültürel hayatına önemli
bir katkı sağlayacaktır," ifadelerini kullandı. Açılış töreninde tesislerin
bölgeye sağlayacağı ekonomik ve sosyal katkılar da dile getirildi.
Özellikle sosyal tesisin, Bolvadin’in yaşam kalitesini artıracağı ve
toplumsal bağları güçlendireceği vurgulandı. >>MEHMET KASAL 

Sandıklı’da Termal
turizm ve gurbetçi
festivali sona erdi
Sandıklı Belediyesi’nin
geleneksel olarak 
düzenlediği Termal Turizm ve
Gurbetçi Festivali, son
gününde ünlü sanatçı
Hüseyin Kağıt’ı ağırladı.
Sahneye çıkan Hüseyin
Kağıt, birbirinden güzel oyun
havalarıyla dinleyenlere
unutulmaz bir gece yaşattı. 
Sandıklı Belediye Başkanı Adnan
Öztaş ve meclis üyeleri, sanatçıya
teşekkürlerini sunarak çiçek ve plaket
takdim etti. Başkan Öztaş, festivalin
kapanışında yaptığı konuşmada, “Bu
güzel akşamda sizlerle birlikte olmak
bizim için büyük bir gurur. Birlik ve
beraberliğimizin daim olması dileğiyle,
Sandıklı’da yeniden bir araya gelmeyi
sabırsızlıkla bekliyoruz. Festivalimizde
yaşanan bu güzel anılar, hepimizin
hafızasında unutulmaz izler bırakacak”
dedi. Coşkuyla geçen festival,
Sandıklı’da hatıralara kazınacak anılar-
la sona erdi. >>İZZET IŞIK

Öztaş, “Birlik ve beraberliğimizin
daim olması dileğiyle”

‘Afyon Kahve Festivali'
Ayna konseri ile sona erdi

Afyonkarahisar'da Park Afyon AVM
tarafından bu yıl 3'ncüsü 
düzenlenen ‘Afyon Kahve Festivali',
Ayna konseri ile sona erdi.

Dün başlayan Afyon Kahve Festivali,
kahve ve eğlence tutkunlarını bir araya
getirdi. Festivale katılan ziyaretçiler bir-
birinden lezzetli kahveleri deneyimlerken,
90'ların unutulmaz sanatçılarının konser-
leriyle de geçmişe yolculuk yaptı. Park
Afyon AVM'de dün başlayan konserde
bugün Grup Ayna sahne aldı. Ayna grubu
seslendirdiği birbirinden güzel ve unutul-
maz şarkıları ile katılımcılara coşkulu bir
gece yaşattı. Katılımın yoğun olduğu etkin-
likte gençlerin konsere yoğun ilgi göster-
diği gözlendi. >>İHA

Milletvekili Arslan: “Mesnetsiz iddialarla
Valimiz’in itibarına zarar veremezsiniz”

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Dr. Hasan Arslan, Gazeteci İsmail Saymaz’ın
gündeme getirdiği “Valilik’te Atatürk fotoğrafı kaldırıldı” iddiasına cevap vererek,
tepki gösterdi. Milletvekili Arslan, açıklamasında şu ifadelere yer verdi: “Siz yalan
haberlerle, mesnetsiz iddialarla Sayın Valimiz’in itibarına zarar veremezsiniz. Konunuz
Atatürkçülük ise, Afyon’un CHP’li Belediye Başkanı döneminde Atatürk Ormanı’ndan
kaldırılan Atatürk Heykeli’ni araştırabilirsiniz. CHP’li Belediye Başkanı seçilmeden önce
Başkanlık Makamı girişindeki Milli Mücadelemizi ve Atatürk’ün kahramanlığını anlatan
kabartma heykelin, ‘böcek tadilatından’ sonra nereye kaldırıldığını soruşturabilirsiniz.
Unutmuşsunuzdur, hatırlatalım: 5N1K” >>MEVLÜT TINAS
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23 İLDE SİBER SUÇLARA YÖNELİK 
“Siberağ-5” operasyonu:
54 şüpheli yakalandı JJaannddaarrmmaa  GGeenneell

KKoommuuttaannllıığğıı  SSiibbeerr
SSuuççllaarrllaa  MMüüccaaddeellee
DDaaiirree  BBaaşşkkaannllıığğıı
kkoooorrddiinneessiinnddee;;
AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr  İİll
JJaannddaarrmmaa
KKoommuuttaannllıığğıı
ttaarraaffıınnddaann
““SSiibbeerraağğ--55””
ooppeerraassyyoonnuu
ddüüzzeennlleennddii

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, aralarında Afyonkarahisar’ında
bulunduğu 23 ilde siber suçlara yönelik düzenlenen “Siberağ-5”
operasyonu sonucu 54 şüphelinin yakalandığını ve 20'sinin tutuk-

landığını açıkladı. İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya'nın paylaştığı bilgilere
göre, Jandarma Genel Komutanlığı Siber Suçlarla Mücadele Daire
Başkanlığı koordinesinde; İl Jandarma Komutanlıklarınca Aydın,
Adana, Aksaray, Amasya, Ankara, Antalya, Balıkesir, İstanbul,
Konya, Niğde, Sakarya, Yalova, Zonguldak, Çanakkale, Mersin,
Kahramanmaraş, Tekirdağ, İzmir, Kocaeli, Ağrı, Düzce,

Afyonkarahisar ve Şırnak'ta “Siberağ-5” operasyonları düzenlendi.
Yasa dışı bahis, nitelikli dolandırıcılık, bilişim sistemine girme ve
çevrimiçi çocuk müstehcenliği suçlarına yönelik jandarma tarafın-
dan düzenlenen operasyonlar sonucu 54 şüpheli yakalandı.
Yakalanan şüphelilerden 20'si tutuklanırken, 24'ü hakkında adli kon-
trol ve yurt dışı yasağı tedbirleri uygulandı. Diğerlerinin işlemleri ise
devam ediyor. Operasyonlar sonucu çok sayıda bilgisayar, taşın-
abilir bellek, cep telefonu, SIM kart, döviz ve Türk lirası ele geçirildi.
>>İHA

43 AFAD personeline eğitim
AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr''ddaa  AAFFAADD,,  ffaarrkkllıı  iilllleerrddeenn  ggeelleenn  22..  GGrruupp  oollaann  4433  yyeennii

ppeerrssoonneelliinnee  yyöönneelliikk  eeğğiittiimmlleerriinnee  hhıızz  kkeessmmeeddeenn  ddeevvaamm  eeddiiyyoorr..
AFAD düzenlediği eğitim programı ile, yeni personelin mesleki gelişim-
lerine katkı sağlamayı hedeflediklerini , aynı zamanda AFAD'ın genel
operasyonel kabiliyetini artırmayı da amaçladıklarını dile getirdi.
AFAD  eğitimler ile personelin sahada daha etkin ve verimli çalışa-
bilmesi için çeşitli teorik ve pratik dersleri içeriyor. AFAD yetkilileri, bu
tür eğitim programlarının kurumun genel performansını ve afetlere
müdahale yetkinliğini güçlendirdiğini belirtiyor. >>İZZET IŞIK 

Düğünde maganda silahı
çocukları korkuttu 

AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr''ddaa  ggeerrççeekklleeşşttiirriilleenn
bbiirr  kkıırr  ddüüğğüünnddee  mmaaggaannddaallaarr  
eelllleerriinnee  aallddııkkllaarrıı  ppoommppaallıı  ttüüffeekklleerr
vvee  ttaabbaannccaallaarrllaa  aaddeettaa  hhaavvaayyıı
ttaarraarrkkeenn,,  ddüüğğüünnee  kkaattııllaann  
ççooccuukkllaarrıınn  kkuullaakkllaarrıınnıı  kkaappaattaarraakk
kkaaççmmaallaarrıı  iissee  yyaaşşaannaann  kkoorrkkuuyyuu
ggöözzlleerr  öönnüünnee  sseerrddii..
Düğün haftasonu Afyonkarahisar’ın
Çay ilçesine bağlı Karamık köyünde
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre,
köyde gerçekleştirilen bir düğünde bir-
den fazla kişi tarafından havaya uzun
namlulu silahlarla ateş açıldı. Düğün
boyunca havaya ateş edilirken bir çok
misafir de ve çevrede yaşayan vatan-
daşlar da durumundan rahatsız oldu.
Cep telefonuna yansıyan bir görün-
tüde ise, aniden atılan silahtan korkan
çocuğun kulaklarını kapayarak ortam-
dan kaçması görülüyor. Öte yandan
magandaların düğün boyunca hayaya
ateş açtığı düğünde ölen ya da
yaralanan olmadığı öğrenildi. >>İHA

Afyonkarahisar’da
uyuşturucu tacirlerine geçit yok

AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr’’ddaa  44  şşaahhssıınn  uuyyuuşşttuurruuccuu  mmaaddddee  ttiiccaarreettii  yyaappaaccaağğıınnıı  iihhbbaarrıınnıı  
aallaann  jjaannddaarrmmaa,,  şşüüpphheelliilleerrii  aarraaçç  iillee  sseeyyiirr  hhaalliinnddee  iikkeenn  yyaakkaallaaddıı..  YYaappııllaann  aarraammaaddaa
4433  ggrraamm  mmeettaammffeettaammiinn  vvee  uuyyuuşşttuurruuccuu  kkuullllaannmmaa  aappaarraattllaarrıı  eellee  ggeeççiirrddii..
Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı
ekipleri uyuşturucu ve uyarıcı madde ile
mücadele çerçevesinde çalışmalarını
sürdürüyor. Bu çerçevede; S.A., M.S.E.,
H.Ş. ve E.Ü.Ç. isimli şahısların araç ile
Afyonkarahisar’ın Çay ve Bolvadin
ilçelerinde uyuşturucu madde ticareti
yapacağı ihbarını aldı. Bunun üzerine jan-
darma E.K. isimli şahısla irtibatlı oldukları
yönünde bilgi elde etti. Ekipler şüpheli şahıs-

ların kullandığı aracı Sülümenli beldesinde
durdurdu. Araçta ve ikametlerinde yapılan
arama sonucunda, 43 gram metamfetamin,
1 adet hassas terazi, 5 adet uyuşturucu
madde kullanma aparatı, 3 adet içerinde
metamfetamin maddesi kalıntısı olan gözlük
lens kabı, 1 adet ruhsatsız ve seri numarası
bulunmayan Av tüfeği ele geçirdi. Meydana
gelen olayla ilgili adli tahkikatın devam ettiği
açıklandı. >>İHA

7 KATLI APARTMANIN ÇATISINDA ÇIKAN YANGIN BÜYÜK PANİĞE NEDEN OLDU
AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr’’ddaa  77  kkaattllıı  aappaarrttmmaannıınn  ççaattııssıınnddaa  ççııkkaann  yyaannggıınn  bbüüyyüükk  ppaanniiğğee  nneeddeenn  oolluurrkkeenn,,

yyaannggıınn  ddoollaayyııssııyyllaa  bbiinnaaddaa  bbuulluunnaann  1144  ddaaiirree  iissee  ggüüvveennlliikk  ggeerreekkççeessii  iillee  bbooşşaallttııllddıı..
Olay, kent merkezi Kasımpaşa mahallesi
Atatürk caddesi üzerindeki 7 katlı binada
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre,
binanın çatısından dumanlar çıktığını fark
eden çevre sakinleri durumu itfaiyeye
bildirerek yardım istedi. İhbar üzerine bölg-
eye çok sayıda itfaiye ekibi sevk edildi.
Bölgeye gelen ekipler hızlı bir şekilde

yangına müdahale etti. Bu sırada apartman
sakinleri itfaiye ekipleri tarafından tahliye
edildi. Yangın ekiplerin zamanında müda-
halesiyle büyümeden söndürüldü. Ekiplerin
yangının çıktığı binadaki soğutma çalış-
maları devam ederken, yangının kesin çıkış
nedeninin belirlenmesi için inceleme
başlatıldı. >>İHA
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OMEGA3 ÇOCUK SAĞLIĞINI OLUMLU ETKİLİYOR
İnsan sağlığında önemli bir enerji kaynağı olan balık
yağının çocuklar açısından faydalarından bahseden 
Uz. Dr. Vefa Mirzaliyeva, “Balık yağı; vücut direnç 
sistemi, kalp damar tıkanıklığı, beyin gelişimi ve göz 
sağlığı için önemli bir besindir” dedi.

Ebeveynlerin çocuklarını büyütürken, özellikle beslen-
meleri konusunda soru işaretleriyle karşılaşıyor. Çocuk-
ların sağlıklı bir yaşam sürdürmeleri açısından balığın

haftada en az 2-3 gün sofrada bulunması gerektiğine dikkat
çeken Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Uz. Dr. Vefa
Mirzaliyeva, balık yağının önemi hakkında açıklamalarda
bulundu. Balığın saklama, hazırlama ve pişirme kurallarına
dikkat edilmediğinde kolaylıkla bozularak sağlık açısından riskli
sonuçlara neden olabileceğini ifade eden Uz. Dr. Mirzaliyeva,
“Öncelikle balık yağı kullanırken, OMEGA3 miktarına dikkat
etmemiz gerekiyor. Balık yağı kullanmalı mıyız sorusuna ise
evet diyorum. Eğer çocuklarımız hafta da 2-3 defa düzenli
olarak balık tüketmiyor ise balık yağı kullanmalıyız. Kullanırken
OMEGA3 miktarına dikkat etmemiz lazım. Balık yağı vücut
direnç sistemi, kalp damar tıkanıklığı, beyin gelişimi ve göz
sağlığı için önemli bir besindir. Balık yağı kullanırken dikkat

etmemiz gereken konular birisi de EPA ve DHA oranıdır. Bu
oran 3/2 miktarında olması gerekiyor. Sertifikasının olması
gerekiyor. Böylece ağır metaller ve zararlı maddelerden arın-
mış oluyor” dedi.

Herkesin balık tüketmesi gerektiğini ve özellikle çocuklarda
zeka geliştirdiğine dikkat çeken Dr. Mirzaliyeva, “İyi emilebilme-
si için içerisinde E vitamini bulunması gerekiyor. Kullanılan balık-
lara dikkat edilmesi gerekiyor. Dip balıklardan oluşan OMEGA3 kul-
lanımı istemiyoruz. Daha çok derin sularda yüzen balık yağlarının
kullanması daha uygun olur. Balık yağının ışık ve ısıdan uzak dur-
ması gerekiyor. Kapağı açıldıktan sonra mutlaka buzdolabında
muhafaza etmek lazım” şeklinde konuştu.>>İHA

“DIP BALIKLARDAN OLUŞAN 
OMEGA3 KULLANIMI ISTEMIYORUZ”

Demokratik değil,
yetkin ebeveyn olun
Klinik Psikolog Doğancan Dursun, özellik-

lerinden biri “çocuğa yol gösterir ama
alacağı kararlar konusunda serbest

bırakır” olan ve “demokratik ebeveynlik”
olarak adlandırılan ebeveynlik davranışında

önemli bir hata yapıldığını söyledi.

Bu davranıştaki anne babaların hata yaptığını
belirten Dursun, “Çocuklarını sürekli ikna etme
çabalarıyla kendilerini tüketen, yetersiz

hisseden bir ebeveynlik tarzı ve beraberinde yetişen
neslin her konuda aşırı ikna edilmesi gerektiği inancı
gelişti. Aşırı ikna edilmiş çocuk modeli ortaya çıktı,
yanlış olan bu” dedi.Kent Bayraklı Tıp Merkezinde
görev yapan Klinik Psikolog Doğancan Dursun,
“yetkin ebeveynlik” davranışının ebeveynlik
davranışları içinde en ideali olarak kabul gördüğünü
söyledi. Bu tanımın yıllar önce Amerikalı Gelişim
Psikoloğu Diana Blumberg Baumrind’in araştırmasıy-
la literatüre kazandırıldığını belirten Dursun, ebeveyn-
lik tarzlarına yönelik yapılan bu araştırmada 4 farklı
sınıflamadan söz ettiğini belirterek şunları söyledi: “Bu
tarzlardan birini dilimize yanlış çevirip sonrasında da
anlamı değişen bu kelimeye uygun ebeveynlik yapma
çabası bunları başlattı. Yaklaşık 50 yıl öncesine
dayanan bu araştırmada geçen kelime ‘authoritative
parent’ yetkili ebeveyn anlamına gelirken, bu dilimize
‘demokratik ebeveyn’ olarak çevrilmiştir. Kelimenin
anlamından hareketle uzmanlar ebeveynlere,
ebeveynler de çocuklara aktarmışlardır. Sonuçta da
her konuda fikrinin sorulması, ardından ikna edilmesi,
ikna edilmezse de istediğini yapmasında bir sorun
olmadığı ve ikna edilmeden yaptırılırsa da istismara
uğradığını ya da yıldırmaya (mobbing) maruz kaldığını
düşünen bir nesil oluşturuldu, hâlen oluşturuluyor da.
Öncelikle açıklık getirmeliyim ki demokratik ve yetkin
kelimeleri aynı anlama gelmez. Baumrind’in araştır-
ması kendi dilinde okunduğunda zaten orada
demokratik bir davranıştan söz etmediği anlaşılıyor.”

"Yapılan hata demokratik 
olma konusunda çıkıyor"

“Yapılan hata demokratik olma konusunda“ diyen
Dursun, bu iddiasını tanık olduğu olaylardan,
gözlem yaptığı ailelerden örneklerle dile getirdi.
Klinik Psikolog Dursun, anne babalara önerilerde de
bulunarak sözlerini şöyle sürdürdü: “Demokratik
olmanın çocuğun ve ebeveynin eşit söz hakkı, eşit
karar hakkı olduğu düşüncesiyle her konuda fikirleri-
ni almak ve onların kararını uygulamak gerektiği gibi
davranışlar ortaya çıkmıştır. Yanlış anlaşılmasın bu
demek değil ki çocuğu görmeyeceğiz, duymaya-
cağız, ihtiyaçlarına duyarsız kalacağız! Yapılan hata

demokratik olma konusunda çıkıyor. Çocuklarını
sürekli ikna etme çabalarıyla kendilerini tüketen,
yetersiz hisseden bir ebeveynlik tarzı ve
beraberinde yetişen neslin her konuda aşırı bir ikna
edilmesi gerektiği inancı gelişti. Anaokulu seçerken
çocuğa okulu gezdirip, çocuk beğenmedi, suratı
düştü, ağladı deyip günlerce eğitimini, öğretmenini,
yerini araştırdıkları okuldan vazgeçen ebeveynler
var. 4 yaşındaki bir çocuk kendisi için faydalı olacak
anaokulunu nasıl bilebilir? Haz odaklı davranan
çocuklar, sizin gibi muhakeme edemezler. Çocuğu-
nun çürüyen dişinin çekilmesi gerek. Ancak ebeveyn
çocuğu ikna edemedikleri için tedaviden vazgeçtikleri-
ni söylüyor. Çocuk kış günü üstü olmadan atletle
dışarıya çıkmak istiyor, burada ikna etmek için türlü
oyunlar oynanıyor, yalanlar söyleniyor. İkna uğruna
gerçeği yansıtmayan sahte bir dünya algısıyla
büyüyen çocuk, gerçek hayata girince fanustan
okyanusa atılmış balık gibi her şeyi tehdit, her yapılanı
yıldırma sanıyor. Çocuğunuzun bu gibi durumlarda iyi
hissetme temelli isteklerine göre değil, ihtiyacına göre
ebeveynlik yapmalısınız. Çocuklarınızı durumlar
karşısında kısa ve öz olacak şekilde bilgilendirin. Uzun
uzun anlatırken bilgiden ziyade ikna sürecine giriyor-
sanız, hatayı fark edip dönün. Çocuğunuza üç cüm-
lede anlatamadığınız durumlarda sessiz kalmak, bir
bilenden destek almak daha iyi olur. Uzun vadede
evet diyemeyeceğiniz hiçbir davranışa, kısa vadede
evet demeyerek iyi bir başlangıç yapabilirsiniz.
Yaşanan durumlarda hem kendiniz ebeveyn olarak
hem de çocuklarınız için destek alarak bu süreçleri
kolayca atlatabilirsiniz.”>>İHA

'Zatürre yüksek ölüm
oranı olan bir hastalık'
Göğüs Hastalıkları Uzmanı Dr.
Saliha Ercan Bütün, antibiyotik
kullanımının artmasına rağmen
toplumda gelişen pnömonilerin
(zatürre) hâlâ yüksek hastalık ve
ölüm oranlarına sebep olduğunu
söyledi.
Sağlıkta sıkça karşılaşılan bir
sorun olan zatürrenin, akciğerin
iltihaplanması olarak bilinen pnö-
moninin tıbbi adı olduğunu
belirten Liv Hospital Samsun
Göğüs Hastalıkları Kliniği’nden
Uzm. Dr. Saliha Ercan Bütün,
"Genellikle bakteri, virüs veya
mantar gibi çeşitli mikropların
sebep olduğu bu hastalık özellikle
çocuklar, 65 yaş üstü bireyler ve
kronik hastalıklara sahip kişilerde
daha sık görülmektedir. Zatürre,
akciğer kanseri gibi ciddi hastalık-
lara işaret edebilir" dedi.

"100 KİŞİDEN 1’İNDE
GÖRÜLÜYOR"

Antibiyotik kullanımı artmasına
rağmen, toplumda gelişen pnö-
monilerinin hâlâ yüksek hastalık
ve ölüm oranlarına sebep olduğu-
nun altını çizen Uzm. Dr. Ercan,
"Türkiye'de zatürre, hane halkı
araştırmalarına göre yüzde 1,15
sıklığı ile 15. sırada yer almıştır.
Risk faktörleri arasında yaş, kro-

nik hastalıklar ve sigara kullanımı
bulunmaktadır. Zatürrenin belirti-
leri arasında ateş, öksürük, bal-
gam çıkarma ve göğüs ağrısı en
sık rastlananlar. Nefes darlığı, bil-
inç kaybı gibi daha ciddi belirtiler
de görülebilir. Antibiyotikler, sıvı
alımı ve istirahat tedavide yaygın
olarak kullanılır. Tedavi süresi
hastalığın şiddetine ve nedenine
bağlı olarak değişebilir" diye
konuştu. Altta yatan hastalıkların
kontrolü, hijyen, aşılar ve sigara
kontrolü önemli olduğunu dile
getiren Uzm. Dr. Ercan, "Özellikle
risk grupları için pnömokok aşısı
ve grip aşısı önerilmektedir.
Zatürre genellikle hızla iyileşen bir
hastalıktır. Tedavi sonrasında
hekim tarafından yapılan kon-
troller önemlidir. Zatürre benzeri
belirtiler akciğer kanseri gibi ciddi
hastalıklara işaret edebilir. Şüpheli
durumlarda göğüs hastalıkları
uzmanına başvurulmalıdır.
Sağlığımız için erken teşhis ve
doğru tedavi büyük önem taşır”
şeklinde konuştu. Uzm. Dr. Saliha
Ercan Bütün, hastalığın hastane
başvurularının, tedavi giderlerinin
ve ölümlerin önemli bir kısmından
sorumlu olduğunu da sözlerine
ekledi. >>İHA
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EROĞLU, “HER ŞEY SEVDAMIZ AFYONKARAHİSAR İÇİN”
EEsskkii  OOrrmmaann  vvee  SSuu  İİşşlleerrii  BBaakkaannıı  PPrrooff..  DDrr..  VVeeyysseell  EErrooğğlluu,,  AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr’’ıınn

uullaaşşttıırrmmaa  yyaattıırrıımmllaarrıı  hhaakkkkıınnddaa  ddeeğğeerrlleennddiirrmmeelleerrddee  bbuulluunndduu..  

Her şey Afyonkarahisar için diyerek sözlerine
başlayan Eroğlu, Afyonkarahisar için
çalışmaya devam edeceklerinin altını

çizdi. Eroğlu, “Afyonkarahisar ilimizde;
bölünmüş yollar, çevre yolları, tüneller,
köprü ve viyadükler gibi yapılan
muazzam ulaştırma ve altyapı
yatırımlarını göremeyenler için
kendimde bu kısa bilgiyi verme
mecburiyeti hissettim. Görmek iste-
meyenlere sözümüz yoktur. Ayrıca
hızlı tren ile alakalı son durumu
sevgili hemşerilerime arz ediyorum.
Her şey Sevdamız Afyonkarahisar
için. Afyonkarahisar’ın; AK Parti’den
önceki durumunu hatırlatmakta fayda
var. Zira hafıza-ı beşer nisyan ile
maluldür. Yani insan hafızası çabuk
unutur. İlimizde bölünmüş yol hemen
hemen yok gibiydi. Ankara’ya gidenler Köroğlu
belinde, İstanbul’a gidenler Bilecik yokuşlarında
takılıp kalırdı. Sandıklı istikametine gidenler damlalı
boğazını geçemez. Şuhut’a gitmek virajlar yüzünden
tehlikeli idi. Afyonkarahisar’ın içinden kamyon ve ağır
vasıtaların egzoz kokusu havayı kirletirdi. Köy otogarı gibi
bir otogarına girilmezdi”
“BÜTÜN YOLLARIMIZ AFYON KAYMAĞI GİBİ OLDU”
Ak Parti iktidarının ulaşımda yaptığı yatırılar hakkında bil-
giler veren Eroğlu, “Ulaşım alanında ilimize muazzam
yatırımlar yaptık. Bütün yollar Roma’ya çıkar sözünü
değiştirdik, bütün yollar Afyonkarahisar’a çıkar.  Bütün yol-
larımız Afyon Kaymağı gibi oldu. Ülkemizde en fazla
bölünmüş yol ilimize yapıldı. Bölünmüş Yol Uzunluğu 2002
yılında sadece 54 km iken 2024 senesinde 595 km’yi
geçmiştir. Afyonkarahisar-İstanbul arası 10-12 saatten 5
saate,  Afyonkarahisar-Ankara arası 5 saatten 2,5 saate,
Afyonkarahisar-İzmir arası ise 6 saatten 3 saate inmiştir.

“ÇEVRE YOLU VE KARAHİSAR 
TÜNELİ İLE ULAŞIMI KOLAYLAŞTIRDIK”

Yapılan Karahisar tüneli ve bağlantı yolları hakkında bil-
giler veren Eroğlu, “Afyonkarahisar, ulaşım bakımından
Ankara’yı İzmir’e ve İstanbul’u Antalya’ya bağlayan aks
üzerinde olması sebebiyle ülkemizin en önemli kavşak
noktasıdır. Bu sebeple şehir merkezinden geçen araçlar,
hava kirliliğine sebep olmaktaydı. Özellikle kamyonlar
şehrimizin havasını oldukça fazla kirletmekteydi. Bu duru-
mun önüne geçmek için muazzam bir çevre yolunu ilimize
kazandırdık. Özellikle ağır vasıtalar şehir merkezine
girmeden çevre yolunu kullanmaktadırlar. 19 km uzun-
luğundaki çevre yolunun yapılmasıyla birlikte şehrimizde
hava kirliliği yaşanmamıştır. Ayrıca yol kenarlarını da yeşil-
lendirdik. 2017 yılında hizmete aldığımız Karahisar Tüneli
ulaşım güvenliğini oldukça artırmıştır. Karahisar Tüneli ve
bağlantı yolları trafik kazalarını azaltırken aynı zamanda
yüksek yol standardı sebebiyle, meydana gelen kazalarda
can ve mal kaybını en aza indirmektedir. Afyonkarahisar –
İstanbul- Ankara- İzmir- Antalya- Denizli- Konya bölünmüş
yolları gerçekleşmiştir. Afyonkarahisar-Şuhut Yolu çok zor
bir yol olmasına rağmen çok mükemmel bir şekilde
açılmıştır. Çay-Bolvadin-Emirdağ Yolu büyük ölçüde
tamamlanmıştır.  Emirdağ-Davulga-Yunak Yolu çalış-
maları devam etmektedir.

“AFYONKARAHİSAR’IN DEV
PROJESİ; HIZLI TREN GELİYOR”

Hızlı tren projesi hakkında da değerlendirmel-
erde bulunan Eroğlu, “Afyonkarahisar’a yapıl-

makta olan en büyük yatırımlardan birisi de
hızlı trenin gelmesidir. AK Parti
Milletvekillerimizle diğer yatırımlar gibi bu
yatırımı da yakından takip ediyoruz.
Ankara – Afyonkarahisar – İzmir Hızlı
Treni gerçekleştiği zaman
Afyonkarahisar bir kademe daha ileri bir
seviyeye ulaşacak ve planlanan İstanbul-
Kütahya- Afyonkarahisar- Antalya Hızlı
tren hattı ve ilerde Konya- Afyonkarahisar-

İstanbul hattı da gerçekleştiğinde
Afyonkarahisar sadece karayollarının

kavşak noktası değil, aynı zamanda Hızlı
Trenlerin de kavşak noktası olacaktır. Bir diğer

husus ise; Irak Kalkınma yolu, Avrupa’ya ulaşırken
de Afyonkarahisar’dan geçeceğini buradan müjdele-

mek istiyorum. Afyonkarahisarlı hemşerilerimiz “yaparsa Ak
Parti yapar” sözüne inanmalarının elbette bir sebebi var. Hızlı
tren yatırımını, Sayın Cumhurbaşkanımız bizzat takip etmek-
tedir. En son miting için şehrimizi teşrif ettiklerinde Ankara-
İzmir Hızlı tren inşaatının müteahhidini de davet ederek Askeri
havaalanında görüştürmemizde Sayın Cumhurbaşkanımız,
bu yatırımın hızlandırılması talimatını vermişti. Ben de
konunun takipçisi olarak bakanlıkla olan görüşmemde
yatırımın bir an önce faydaya dönmesi için bu hattın  3
safhaya bölünerek öncelikle Polatlı – Afyonkarahisar hat-
tının yapılmasının mühendislik açısından da fizibil ola-
cağını ifade etmiş ve bu husus bakanlık tarafından kabul
edilmişti. Aşağıdaki haritada inşaatın planlanan safhaları
1. 2 ve 3. Kesim olarak gösterilmiştir. Güzergâh üzerinde-
ki alt yapı çalışmaları, tüneller, köprüler ve viyadükler çok
hızlı bir şekilde tamamlanmaktadır. Projenin bütün kesim-
lerinde altyapı çalışmaları devam etmektedir. İlk rayın
döşenmesi 29 Ağustos 2022 tarihinde Sayın
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın
Afyonkarahisar mitinginde canlı yayınla gerçekleştir-
ilmiştir. Afyonkarahisar’a gelirken en önemli tünellerden
Bayat 1 ve Bayat 2 Tünelleri bitmiş, Köroğlu Tüneli’nde
ilerleme %86 mertebelerindedir. Tünel ve viyadük inşaat-
ları aşağıdaki resimlerden bu görülebilir.  Gözleri olanlar
da zahmet edip Ankara Afyonkarahisar yolu üzerinde
tünelleri görebilirler tabi görmek isterlerse.  Netice olarak
Ankara - İzmir hızlı tren projesinin ilk safhası (kesimi)  olan
Ankara – Afyonkarahisar  hızlı  tren inşaatı  hızla  devam
etmektedir. Bu konuda kesin talimatları için Sayın
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’a şükran-
larımızı arz ederiz. Daha önceki bakanlarımıza ve
Ulaştırma ve Alt Yapı Bakanımız Sayın Abdülkadir
Uraloğlu’na ve projeyi Yürüten Altyapı Genel Müdürü
Yalçın Eyigün’e ve bakanlık çalışanları ile müteahhit firma
sahip ve mühendis ve işçilerine çok teşekkür ediyoruz”

HIZLI TREN İLE ALAKALI BİLGİLER 
Hızlı tren ile Ankara-Afyonkarahisar-İzmir arası; Güzergâh
824 km’den 624 km’ye düşecek, Seyahat süresi 14 saat-
ten 3,5 saate düşecektir. Afyonkarahisar - Ankara arası 1
saat 15 dakikaya, Afyonkarahisar İzmir arası 2 saat 15
dakikaya inecektir. Yılda 13 milyonun üzerinde yolcu taşı-
nacaktır. >>HÜDAYİ ACAR

SİNEMA GECELERİNDE SİNEMA GECELERİNDE 
ŞEHİTLER UNUTULMADIŞEHİTLER UNUTULMADI

Afyonkarahisar Belediyesi’nin düzenlediği açık hava
sinema etkinliklerinde “Kesişme; İyi ki Varsın Eren”
filmi, yoğun katılıma sahne oldu.

Eren Bülbül ve Astsubay Kıdemli Başçavuş Ferhat
Gedik’in kahramanlıklarını konu alan film, Zafer
Meydanı’nda düzenlenen sinema etkinliğinde
Afyonkarahisarlılar’la buluştu. Afyonkarahisar
Belediyesinin düzenlediği Açık Hava Sinema
Akşamlarında, “Kesişme; İyi ki Varsın Eren” filmi
gösterildi. Etkinlikte, Şehit Eren Bülbül ve Şehit
Astsubay Ferhat Gedik'in kahramanlıkları anıldı.
Yoğun ilgi gören filme, yüzlerce vatandaşımız
katıldı. 2017 yılında Trabzon’un Maçka ilçesinde
hain bir terör saldırısı sonucunda şehit düşen Eren
Bülbül ve onu korumak için kahramanca mücadele
eden Astsubay Ferhat Gedik’in yaşamını konu

alan film, izleyenlere duygu dolu anlar yaşattı.
Geceye Başkan Yardımcıları Ömer Yıldız, Cem
Kasapoğlu, Erkan Uysal, Özel Kalem Müdürü
Şehriban Öncel, mahalle muhtarları ile çok sayıda
vatandaş katıldı. Bu topraklar için canını feda eden
kahramanları asla unutmayacaklarını vurgulayan
Başkan Burcu Köksal, “Hayatının baharında, daha
15 yaşında hain terör örgütü mensuplarınca şehit
edilen kahraman evladımız Eren Bülbül ve
Astsubayımız Ferhat Gedik’i rahmet ve minnetle
anıyorum. Eren Bülbül ve Ferhat Gedik’in cesaret-
leri ve vatan sevgileri, milletimizin gönlünde ilelebet
yaşayacaktır.” dedi. >>MEVLÜT TINAS
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Bakan Bak: "Sağladığımız imkanları
doğru kullanmayan federasyonlardan
hesap soracağız" Gençlik ve Spor Bakanı Dr. Osman Aşkın Bak, Paris 2024 Olimpiyat

Oyunları’nın ardından alınan sonuçların kendilerine önemli bir mesaj
verdiğini belirterek, devletin sağladığı imkanları doğru ve verimli 
kullanamayan federasyonlardan bunun hesabının sorulacağını söyledi.

İNSTAGRAM'IN 9 GÜN KAPALI KALMASI
BEKLENEN E-TİCARET HACMİNE 
ULAŞILMASINI ZORLAŞTIRABILIR

GGeeççttiiğğiimmiizz  ggüünnlleerrddee  IInnssttaaggrraamm’’ıınn  99  ggüünn  kkaappaallıı  kkaallmmaassıınnıı
ee--ttiiccaarreett  sseekkttöörrüünnddee  ddee  bbüüyyüükk  yyaannkkıı  uuyyaannddıırrddıı..  

Gençlik ve Spor Bakanı Dr. Osman Aşkın Bak,
Fransa’da gerçekleştirilen 2024 Olimpiyat
Oyunları’nın ardından olimpiyatları takip eden

basın mensuplarıyla Paris’te bir araya geldi. Olimpiyat
Oyunları'nın ilk gününden itibaren milli sporcuların
yanında olan Bakan Bak, Paris 2024’te mücadele
eden tüm sporculara teşekkür etti. Bütün sporcuların
olimpiyatlara katılmak için verdiği emeği çok iyi bildik-
lerini söyleyen Bakan Bak, "Biz onların daima yanında
olduk ve olmaya da devam edeceğiz. Burada madalya
alan, madalyaya yaklaşan ve özellikle ilklere imza
atan sporcularımız oldu. Bazı sonuçlar bizi gelecek
adına umutlandırırken bazı sonuçlar da önemli
mesajlar verdi. Devlet, imkan sağlar. Biz, Türkiye
Cumhuriyeti Devleti olarak; spor federasyonlarımıza
en üst düzey imkanları sunduk. Sağladığımız bu
imkanlar, dünyanın pek çok ülkesinde yok. Bunu
sadece biz değil uluslararası tüm spor kamuoyu
söylüyor. Buna rağmen; bu imkanları doğru ve verimli
kullanamayan federasyonlar bunun hesabını verecek-
tir" dedi.

"BEN DURUMA MADALYA
ÜZERİNDEN BAKMIYORUM"

Oyunlar öncesinde bekledikleri performansın daha
yüksek olduğunu vurgulayan Bakan Bak, şöyle konuş-
tu: "Bu duruma madalya üzerinden bakmıyorum.
Buraya katılan bütün sporculara, teknik heyetlere,
ülkemizi temsil ettikleri için teşekkür ediyorum.
Fenerbahçe, İstanbul Büyükşehir Belediyespor, ASKİ ve
ENKA gibi bütün kulüplerimize de teşekkür ediyorum.
Olimpiyatlar sporun zirvesi. Rakibiniz de en az sizin kadar
motive şekilde hazırlanıyor. Burada çok önemli gördüğüm
bazı ilkler var. Bunların başında daha önce madalya
almadığımız atıcılıkta madalya almamız. Okçulukta takım
halinde madalya almamız önemli. Genç yüzücümüz
Kuzey Tunçelli'nin ilk kez final yüzmesi bize umut veriyor.
Sporcularımızın, hele hele madalya alan sporcuların
arasında gençlerin olması bizi biraz daha umutlandırıyor.
Milletimizi daha mutlu ve gururlu yapmak isterdik.
Sporcularımız da aynı düşüncede olabilir. 3 gümüş, 5
bronz madalyamız var. Filenin sultanları olimpiyat 4.'sü

oldu. Önemli rakiplerini geride bıraktı ama final aşa-
masında istedikleri sonucu alamadılar. Halterde
Muhammet Furkan Özbek 4. oldu. 10'a yakın sporcumuz
madalya maçına çıktı. Final yapan Ersu Şaşma bizi heye-
canlandırdı. O finali yaşamak önemli bir tecrübe. Daha
önce jimnastikte olimpiyata kota olamıyorduk. Takım
olarak kıl payıyla finale kalamadık. Küçük bir puan farkıy-
la 9. olduk. Adem Asil'in biraz şanssızlığı oldu, Ferhat'ın
özverisi var. Bu branşların gelişmesi için bu isimler önem-
li sporcular. Bizim bunları daha da geliştirmemiz gerekiy-
or. Hazırlık süreçlerinde federasyonların bizden olan her
türlü talebini karşıladık. Bütçelerinde 2-3 kata varan
destekler sağladık. Devlet olarak her türlü imkanı fed-
erasyon ve sporculara sunduk. Burada tabii ki herkesin
ders çıkarması gerekiyor. Bunun içinde federasyonlar da
var. Bizim de tabii ki özeleştiri yapmamız gerekiyor."

"DEVLET OLARAK, BAKANLIK OLARAK HER
TÜRLÜ DESTEĞİMİZİ SÜRDÜRECEĞİZ"

Paris 2024'ün ardından hemen Los Angeles 2028 için
hazırlıklara başlayacaklarının da altını çizen Bakan Bak,
"Bu süreci en iyi şekilde yürüteceğiz. Yasa gereği 3 ay
içinde federasyon seçimleri olacak. Biz de kulüpler de
onların karnelerini değerlendirecek. Ben olumlu adımlarla
ilerlediğimizi düşünüyorum. Sporcularımızın daha pro-
fesyonel bir sürece de ihtiyacı var. Hazırlık süreçlerini
daha yakından da yönetmek gerekiyordu. Her şeyi
madalya olarak düşünmemek lazım. Ancak altın madalya
çıkmadı, toplamda aldığımız 8 madalya da bizim beklen-
timizin altında. Burada ciddi bir seyirci baskısı ve ilgisi
vardı. Salonların dolu olması, sporcuların bazılarını etk-
ilemiş olabilir. Bunların hepsinden ders çıkaracağız.
Basına, bize, sporculara, herkese görev düşüyor. Ama
olaya olumlu bakmak gerekiyor. Yönetim olarak bunları
değerlendireceğiz. Biz devlet olarak, bakanlık olarak
her türlü desteğimizi sürdüreceğiz. Dünyada sporcu-
lara ödül veren çok ülke yok. Hepsi madalya almak
ister, başarılı olmak ister. Ama bazen gününüzde
olmayabilirsiniz. Belki sorunlarla karşılaşıp aşa-
madınız. Buraya dünyanın en iyileri geliyor" diye
konuştu. 
>>İHA

2024yılı için Ticaret
Bakanlığının açıkladığı
beklentinin nasıl etk-

ileneceğine dair açıklamalarda bulunan Dr.
Deniz Akgül, “Sosyal medya üzerinden gerçek-
leştirilen e-ticaret faaliyetlerinin, Türkiye'deki
toplam e-ticaret hacminin yaklaşık yüzde 10'unu
oluşturduğu bilinmektedir. Bu bağlamda, günlük
yaklaşık 1,9 milyar TL'lik bir e-ticaret hacminin
bu durumdan etkilenmesi beklenmektedir” diy-
erek konuyla ilgili değerlendirmelerde bulundu.
Türkiye’de e-ticaretin önemli bir ayağı haline
gelen Instagram’ın 9 gün boyunca kapalı
kalması ile ilgili Altınbaş Üniversitesi
Uluslararası Ticaret Bölümü Bölüm Başkanı
Doktor Öğretim Üyesi Dr. Deniz Akgül önemli
değerlendirmelerde bulundu.

“KÜÇÜK İŞLETMELER GELİRLERİNİN
BÜYÜK BİR KISMINI KAYBETME RİSKİYLE

KARŞI KARŞIYA KALDILAR”
Dr. Deniz Akgül, platformun hem küçük işlet-
meler hem de büyük markalar için müşteri
kitlesine ulaşmada kritik bir rol oynadığının
altını çizerek, “Instagram’ın kapanmasıyla bir-
likte büyük markaların yanı sıra Instagram
üzerinden satış yapan küçük işletmeler, gelir-
lerinin büyük bir kısmını kaybetme riskiyle
karşı karşıya kaldılar. İşletmeler, Instagram
üzerinde yürüttükleri reklam kampanyalarını
durdurmak zorunda kaldılar. Bu durum, özel-
likle dijital pazarlama ajansları ve sosyal
medya yöneticileri için de olumsuz bir etki
oluşturdu. Yine, Instagram DM (Direkt Mesaj)
özelliği, müşteri hizmetleri için yoğun bir şek-
ilde kullanılan bir kanal. Kapanma nedeniyle,
işletmeler müşterileriyle iletişimde zorlandı ve
bu da müşteri memnuniyetini olumsuz yönde
etkiledi” dedi.
EN ÇOK ETKİLENEN SEKTÖRLER MODA,
KOZMETİK, TURİZM VE AKSESUAR OLDU
“Instagram’ın görsel odaklı yapısından en çok
fayda sağlayan gruplar arasında yer aldığı için
başta moda, kozmetik, turizm, takı ve
aksesuar gibi sektörlerde faaliyet gösteren
işletmelerin satışlarında ciddi düşüşler
yaşandı” diye konuşan Dr. Akgül sözlerine
şöyle devam etti: “Özellikle butik tarzı küçük
işletmeler, Instagram üzerinden büyük bir
müşteri kitlesine hitap ediyor. Satışlarının
büyük bir kısmını bu platformdan gerçek-
leştiren bu işletmeler, kapanma nedeniyle
ciddi gelir kaybı yaşadı. Güzellik ve bakım
ürünleri de Instagram üzerinden yoğun bir
şekilde pazarlanan ürünler arasında. Makyaj
sanatçıları ve güzellik blogları aracılığıyla
yapılan satışlar, kapanmanın ardından ciddi
şekilde düştü. Kişisel el işi ürünleri satan

küçük işletmeler, özellikle de evden çalışan
kadın girişimciler, Instagram’ın kapalı olmasın-
dan en çok etkilenen kesimler arasında yer
alıyor. Yine turizm sektöründe yer alan küçük
oteller, turist rehberleri gibi işletmeler de
görünürlüklerini bu platform aracılığı ile sağla-
maktaydı. İşin sosyal boyutunu bir kenara
bırakırsak, bu işletmeler, genellikle düşük
bütçelerle geniş bir kitleye ulaşma imkânı
buluyordu ve kapanma bu imkânı ellerinden
almıştı.”

FARKLI PLATFORMLARA YÖNELİNDİ:
BİR DAYANIŞMA RUHU SÖZ KONUSU

Bu durumdan kendilerini korumaya çalışan
küçük işletmelerin bu süreçte farklı platform-
lara yönelmek zorunda kaldığını da aktaran
Akgül, “İşletmeler tarafından Shopify, Wix,
WooCommerce gibi platformlar, hızlı bir şek-
ilde online mağaza oluşturmak için kullanıldı.
Yine pek çok işletme müşteri iletişimi ve sipar-
iş alımı için WhatsApp ve Telegram grupları
oluşturmaya başladı. Uzun zamandır özellikle
Y ve Z kuşağı tarafından tercih edilmeyen
Instagram’ın kardeş platformu Facebook veya
TikTok da geçici çözümler olarak kullanılmaya
başlandı. Ancak, bu platformların görsel odaklı
satış stratejileri için aynı verimliliği sağla-
madığı pek çok işletmenin dile getirdiği sorun-
ların başında geliyor. Bu aşamada paylaşım-
lardan görüldüğü kadarıyla da müşteriler, işlet-
melere destek verme konusunda çok istekliler.
Bir dayanışma ruhu söz konusu. Pek çok
müşteri, tercih ettikleri küçük işletmelerin satış
yapmaya başladıkları yeni sosyal medya plat-
formlarından alışveriş yaparak bu işletmelere
destek vermeye çalıştı” şeklinde konuştu.

“BEKLENEN E-TİCARET HACMİNE
ULAŞILMASINI ZORLAŞTIRABİLİR”

Son olarak “Instagram'ın kapalı kalması,
Türkiye'nin 2024 yılı için hedeflediği 3,4 trilyon
TL'lik e-ticaret hacmine ulaşılmasını zorlaştıra-
bilir” diyen Dr. Deniz Akgül sözlerini şöyle son-
landırdı: “E-ticaret artık tüketicilerin vazgeçe-
meyeceği bir ticari sistem. Ticaret
Bakanlığı’nın verilerine göre 2024 E-ticaret
hacmi beklentisi 3,4 trilyon. Dolayısıyla bu
alanı kaybetmek istemeyen işletmeler herhan-
gi bir sıkıntı karşısında yeni yöntemler
geliştirmek durumunda. Bu da yeni sosyal
medya platformlarının ve e-ticaret odaklı yeni
uygulamaların hızla popülerleşmesine yol aça-
bilir. Küçük işletmeler, bu durumdan en az
zararla çıkmanın yollarını aradı. Bu süreçte
hızlı adaptasyon kabiliyeti, sadık müşteriler ve
yeni platformlara hızlı uyum sağlama, ayakta
kalmak için her zaman kritik önem taşıyor.”
>>İHA

Bu yıl Ocak-Temmuz döneminde 20 il, 1

milyar doların üzerinde ihracat yaptı

Ticaret Bakanlığı

bu yılın Ocak-

Temmuz döne-

minde illerin yaptığı

ihracat rakamlarına

ilişkin veriler açık-

ladı. Bu yıl Temmuz

ayında geçen yılın

aynı ayına göre

İstanbul, yüzde

53,8’lik artış ve 6

milyar 586 milyon

dolarla birinci sırada

yer aldı. Kocaeli

yüzde 2,5 azalış ve

2 milyar 296 milyon

dolarla ikinci sırada,

İzmir yüzde 1,05

artış ve 1 milyar 808 milyon dolarla üçüncü

sırada, Bursa yüzde 1,3 artış ve 1 milyar

277 milyon dolarla dördüncü sırada,

Tekirdağ ise yüzde 20,1 artış ve 1 milyar

135 milyon dolarla beşinci sırada yer aldı.

Temmuz ayında geçen yılın aynı ayına göre

faaliyet illeri bazında ihracatta en fazla artış

incelendiğinde ise İstanbul 2 milyar 304

milyon dolarlık artışla birinci il, Çorum 323

milyon dolarlık artışla ikinci il, Tekirdağ 190

milyon dolarlık artışla üçüncü il, Sakarya

153 milyon dolarlık

artışla dördüncü il,

Eskişehir ise 76 mily-

on dolarlık artışla

beşinci il konumuna

geldi.
Bakanlık ayrıca

Ocak-Temmuz döne-

minde 1 milyar

doların üzerinde ihra-

cat yaptığını belir-

tirken 51 ilin de ihra-

catının arttığını bildir-

di. Konuya ilişkin

Ticaret
Bakanlığından

yapılan açıklamada

ise şu ifadelere yer verildi:

“Ticaret Bakanlığı olarak yüksek katma

değerli ve rekabetçi ihracat perspektifinde

pazar ve ürün çeşitlendirmesine dönük poli-

tika ve stratejilerimiz ile ihracatı artırmak

üzere çalışmalarımızı kararlılıkla sürdürüy-

oruz. Diğer taraftan ihracatın ülkemiz sathı-

na güçlü bir şekilde yayılmasını amaçla-

maktayız. Yerelde sağlanan üretim ve istih-

dam artışı neticesinde daha müreffeh bir

Türkiye hedeflemekteyiz.”

>>İHA
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Fransa'nın ev sahipliğinde 26
Temmuz'da başlayan Paris 2024
Olimpiyat Oyunları sona erdi. 17

gün süren dev organizasyonda 32 spor
branşında 329 müsabaka gerçekleştirildi.
Türkiye, oyunlara 47'si erkek, 54'ü kadın
olmak üzere 101 sporcuyla katılırken 18
branşta madalya mücadelesi verildi.
Olimpiyat tarihinde ay-yıldızlıların en fazla
madalya kazandığı branş olan güreşte
sadece Taha Akgül ve Buse Tosun
Çavuşoğlu madalya sevinci yaşadı.
Türkiye, boks branşında 3 madalya elde
ederken, bu madalyaları kadın sporcular
topladı. Son olimpiyat ikincisi ve dünya
şampiyonu olarak katılan Buse Naz
Çakıroğlu, finalde rakibine kaybederek
gümüş madalyanın sahibi oldu. Kadınlar
54 kiloda final oynama başarısı gösteren
Hatice Akbaş da kariyerinin ilk olimpiyat
madalyasını kazanırken, Esra Yıldız
Kahraman da kadınlar 57 kg'da bronz
madalya elde etti. Tokyo 2020'de kürsünün
en üst basamağında yer alan Mete Gazoz,
Okçuluk Erkek Milli Takımı ile bronz
madalya kazanırken, bireyselde çeyrek
finalde veda etti. Olimpiyat ve dünya

şampiyonu Busenaz Sürmeneli de kadın-
lar 66 kg çeyrek finalinde kaybetti. A Milli
Kadın Voleybol Takımı, yarı finalde
Brezilya'ya 3-1 mağlup olarak olimpiyatlar-
da 4. oldu.

TÜRKİYE, 64. SIRADA YER ALDI
Paris 2024 Olimpiyat Oyunları'nda 40 altın,
44 gümüş, 42 bronz madalya kazanan
ABD, toplamda 126 madalya ile ülkeler
sıralamasında birinci oldu. Aynı sayıda
altın madalya sahibi olan Çin, 27'si gümüş,
24'ü bronz olmak üzere 91 madalya ile
oyunları ikinci basamakta tamamladı.
Türkiye, 3 gümüş, 5 bronz alarak 64. sıra-
da yer aldı. Ev sahibi Fransa ise 16'sı altın,
26'sı gümüş, 22'si bronz olmak üzere 64
madalyayla oyunları tamamladı.
Türkiye'nin Paris 2024'te kazandığı
madalyalar şöyle: Gümüş madalya, Şevval
İlayda Tarhan ve Yusuf Dikeç'ten oluşan
10 m Havalı Tabanca Karışık Takımı, Boks
kadınlar 54 kg'da Hatice Akbaş, Boks
kadınlar 50 kg'da Buse Naz Çakıroğlu

BRONZ MADALYA
Mete Gazoz, Ulaş Berkim Tümer ve
Muhammed Abdullah Yıldırmış'tan oluşan
Okçuluk Erkek Milli Takımı, Güreş kadınlar

68 kg'da Buse Tosun Çavuşoğlu, Boks
kadınlar 57 kg'da Esra Yıldız Kahraman,
Güreş erkekler serbest stil 125 kg'da Taha
Akgül, Tekvando kadınlar +67 kg'da Nafia
Kuş

40 YIL SONRA BİR İLK
Türk sporcular, 1984 Los Angeles
Olimpiyatları'nın ardından ilk kez bir
olimpiyatları altın madalyasız kapattı. 1988
Seul Olimpiyatları'nda Naim
Süleymanoğlu'nun kazandığı altın
madalya ile birlikte Türkiye sırasıyla;
Barcelona, Atlanta, Sidney, Atina, Pekin,
Londra, Rio de Janeiro ve Tokyo'da altın
madalya sevinci yaşadı.

EN BAŞARILI OLİMPİYAT ROMA
Milli sporcuların en başarılı olduğu olimpiy-
at oyunları Roma 1960 oldu. Roma
Olimpiyat Oyunları'nda Türkiye 7 altın, 2
de gümüş madalya elde etti.

EN FAZLA MADALYA TOKYO'DA
Türkiye en çok madalyayı, 2020 Tokyo
Olimpiyat Oyunları'nda kazandı.
Olimpiyatlara 108 sporcu ile katılan ay-
yıldızlılar, 2 altın, 2 gümüş ve 9 bronz
olmak üzere 13 madalyayla yurda döndü.
>>İHA

Stadyumu’nda saha
zemini yenileme
çalışmalarında
sona gelindi
Dinar Belediye Başkanı Veysel
Topçu’nun talimatıyla başlatılan ilçe
stadyumu saha zemini yenileme
çalışmalarında sona gelindi. 
Stadyumun sulama sistemi
yenilenerek alt yapı çalışmaları
tamamlandı. Akabinde ise çalış-
malar kapsamında stadyum sahası-
na belediye ekipleri tarafından ser-
ilen yeni çimler özenle sulanarak
hazır hale getirilmekte. İlçe
Kaymakamı Kemal Duru, Belediye
Başkanı Veysel Topçu, Dinar
Belediye Spor Başkanı Ahmet Uğur
ve Dinar Belediye Spor Kulübü
Yönetim Kurulu Üyeleri stadyumda
yapılan yenileme çalışmalarını
yerinde inceledi. Belediye Başkanı
Veysel Topçu, ilçede daha sağlıklı
ve modern bir spor alanına kavuş-
ması amacıyla başlatılan bu çalış-
manın, sporun gelişimine katkı
sağlayacağını belirtti. Yeni saha
zemini ile stadyumun, ilçede düzen-
lenecek çeşitli spor etkinliklerine ev
sahipliği yapmaya hazır olacağını
ifade eden Belediye Başkanı Veysel
Topçu, emeği geçen tüm ekibe
teşekkür etti. 
>>MEHMET KASAL

Ümitler Taekwondo İl Seçmeleri
müsabakaları tamamlandı
TTüürrkkiiyyee’’nniinn  ggeelleecceekktteekkii  ttaaeekkwwoonnddoo  yyııllddıızzllaarrıınnıı  bbeelliirrlleemmeekk  üüzzeerree  ddüüzzeennlleenneenn  ÜÜmmiittlleerr

TTaaeekkwwoonnddoo  İİll  SSeeççmmeelleerrii  mmüüssaabbaakkaallaarrıı  ÇÇiiğğiilltteeppee  SSppoorr  SSaalloonnuu''nnddaa    ttaammaammllaannddıı..
SSppoorrccuullaarrıınn  kkııyyaassııyyaa  mmüüccaaddeellee  eettttiiğğii  mmüüssaabbaakkaallaarr  hheeyyeeccaann  ddoolluu  aannllaarraa  ssaahhnnee  oolldduu..

Bu yılki il seçmeleri, taekwondo sporuna olan ilginin ve
gençlerin bu spora olan tutkusunun bir göstergesi
olarak dikkat çekti. Çiğiltepe Spor Salonu, genç
yeteneklerin yeteneklerini sergilemek ve il şampiy-
onasına katılabilmek için gösterdikleri mücadeleye ev
sahipliği yaptı. Müsabakalarda, sporcuların teknik
becerileri, stratejik düşünme yetenekleri ve fiziksel
dayanıklılıkları ön plana çıktı. Müsabakalar sonrası bir
açıklama yapan İl Müdürü Kasapoğlu, etkinliklerin
düzenlenmesindeki amacın, genç sporcuların yetenek-
lerini sergilemelerine olanak sağlamak ve taekwondo
sporunun yaygınlaştırılmasını desteklemek olduğunu
belirtti. Kasapoğlu, "Bu yılki Ümitler Taekwondo İl
Seçmeleri, sporun ve gençlerin potansiyelinin ne kadar
önemli olduğunu bir kez daha gözler önüne serdi.
Sporcularımız, gösterdikleri performans ve azim ile
hepimizi gururlandırdılar. Bu tür organizasyonlar, genç-
lerin hem bireysel hem de takım olarak gelişimlerine
büyük katkı sağlıyor" ifadelerini kullandı. 
>>MEVLÜT TINAS

Muaythai iller arası Zafer
Kupası turnuvası başladı
Muaythai İller Arası Zafer Kupası, Afyonkarahisar Çiğilte-
pe Spor salonunda gerçekleştirilen açılış seremonisinin
ardından başladı. 10 farklı ilden gelen toplam 750 katılımcı,
kıyasıya bir mücadele içinde performanslarını sergilemek
için ringe çıkacak.
Etkinliğin açılış seremonisi, Afyonkarahisar Kocatepe Spor
Kompleksi Çiğiltepe Spor Salonunda gerçekleştirildi. Törene,
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu ve Muaythai Federasyonu Asbaşkanı Şakir
Bayramoğlu’nun yanı sıra çok sayıda sporcu, antrenör ve spor
sever katıldı. Seremoni, Afyonkarahisar’ın zafer ruhunu yansıtan
coşkulu bir atmosferde gerçekleşti. Afyonkarahisar Gençlik ve
Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, açılışta yaptığı konuş-
mada, sporun birleştirici gücüne vurgu yaparak şunları söyledi:

KASAPOĞLU: "MUAYTHAİ, 
DİSİPLİN VE AZMİN SİMGESİDİR"

"Afyonkarahisar olarak, böylesine önemli bir organizasyona ev
sahipliği yapmaktan büyük onur duyuyoruz. Muaythai, sadece
bir spor dalı olmanın ötesinde, disiplin ve azmin bir simgesidir.
Burada bulunan her bir sporcunun bu değerlere sahip olduğu-
na inanıyorum. Mücadele, adalet ve saygı içinde geçecek bu
turnuvada, herkesin fair-play ruhuyla hareket edeceğine
inanıyorum." Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, "Şehrimizde spora ve sporculara olan
desteğimiz artarak devam edecek. Afyonkarahisar, sporun
kalbi olmaya devam edecek" diyerek, sporun şehir için önem-
ine bir kez daha dikkat çekti. 
>>HÜDAYİ ACAR
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AKÜ’nün uluslararası projesi TÜBİTAK
tarafından desteklenmeye hak kazandı

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Veteriner Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Esma Kozan’ın yürütücü olduğu,  Veteriner Fakültesi Öğretim Üyesi
Dr. Öğretim Üyesi Mahmut Sinan Erez’in araştırmacı olarak yer aldığı Eranet Icrad 2023 Yılı “Anthelmogram: Avrupa’da Antelmentik Direnç
Yönetimi İçin Yeni Nesil Karar Verme Aracı” başlıklı TÜBİTAK Araştırma Destek Programları Başkanlığı projesi desteklenmeye hak kazandı.

TÜBİTAK Araştırma Destek Programları Başkanlığı tarafından
Çoklu İş Birliği Destek Programları kapsamında Eranet Icrad
2023 Yılı “Anthelmogram: Avrupa’da Antelmentik Direnç

Yönetimi İçin Yeni Nesil Karar Verme Aracı” başlıklı projede; Afyon
Kocatepe Üniversitesi, İskoçya Glasgow Üniversitesi, Belçika Ghent
Üniversitesi, İrlanda Micron Agritech ve Fransa INRAE ve İnvenesis
yer aldı.

PROJE HAKKINDA
3 yılda tamamlanması planlanan ve 1 milyon 6 yüz bin Avro toplam
bütçeye sahip “Anthelmogram: Avrupa’da Antelmentik Direnç
Yönetimi İçin Yeni Nesil Karar Verme Aracı” başlıklı proje; 10 farklı
antelmentik etken maddeye (makrosiklik laktonlar dahil) karşı ilaç
duyarlılığı veya direncinin belirlenmesine olanak sağlayarak
“antibiyogram” testine benzer bir prensiple çalışan, antelmogram tanı
aracı geliştirilmesi hedeflenmektedir. Bunun yanı sıra projede katılımcı
ülkelerde sığır, koyun ve keçilerde farklı ilaç gruplarına karşı gelişen
antelmentik direncin genetik mekanizması da araştırılacak. 
>>HÜDAYİ ACAR

AEV Belediye Başkan
Yardımcılarına hayırlı
olsun ziyaretinde bulundu
AAffyyoonn  EEğğiittiimm  VVaakkffıı  ((AAEEVV))  YYöönneettiimm  KKuurruulluu  BBaaşşkkaannıı
HHüüssnnüü  SSeerrtteesseerr,,  AAEEVV  GGeenneell  SSeekkrreetteerrii  MMuurraatt  DDiikkeerr  iillee
bbiirrlliikkttee  AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr  BBeelleeddiiyyee  BBaaşşkkaann  YYaarrddıımmccııllaarrıı
ÖÖmmeerr  YYııllddıızz,,  EEyylleemm  AAyyaarr,,  EErrkkaann  UUyyssaall  vvee  CCeemm
KKaassaappooğğlluu''nnaa  hhaayyıırrllıı  oollssuunn  zziiyyaarreettiinnddee  bbuulluunndduullaarr..

(AEV) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Vakfın
faaliyetleri hakkında bilgi vererek “Daha önceki yıllarda
olduğu gibi belediyemizin desteğiyle, birçok faaliyeti de
beraber yapmaktan mutlu olacaklarını ve daha çok ihtiyaç
sahibi başarılı öğrenciye ulaşabileceklerini dile getirdi”.
(AEV) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser Başkan
Yardımcılarına her yıl farklı bir Afyon teması işlenen vakfın
mermer plaketlerini takdim etti. >>HÜDAYİ ACAR

4 yıl 6 ay hapis cezası ile
aranan şahsı polis yakaladı
Afyonkarahisar’da 4 Yıl 6 Ay hapis cezası ile aranan şahıs polis
tarafından yakalandı. Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl
Emniyet Müdürlüğü’ne bağlı Asayiş Şube Müdürlüğü tarafından
aranan şahısların yakalanmasına yönelik çalışma başlatıldı.
Yapılan incelemelerde 2 suç kaydı bulunan E.M., isimli şahsın
‘kişisel verileri hukuka aykırı olarak ele geçirmek veya yaymak’
suçundan 4 yıl 6 ay hapis cezası ile arandığı belirlendi. Ardından
şahsın peşine düşen ekipler şüpheliyi kent merkezinde yakala-
yarak gözaltına alındı. Şahıs işlemleri sonrası sevk edildiği
mahkeme tarafından tutuklanarak cezaevine gönderildi. >>İHA

Eşeğe çarpan otomobilde 2 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da eşeğe çarpan otomobilde iki kişi yaralanırken, eşek ise
telef oldu.Kaza, Bolvadin ilçesi çıkışında meydana geldi. Edinilen bilgilere
göre, M.İ., yönetimindeki 03 AGG 664 plakalı otomobil aniden yola çıkan
eşeğe çarptı. Çarpmanın etkisi ile savrularak refüje giren otomobilde M.İ.E.
ve E.O.İ., yaralandı. Yaralılar kaza sonrası çevredekilerin haber vermesi
üzerine olay yerine gelen sağlık ekipleri tarafından ambulanslarla has-
tanelere kaldırıldı. Olayda otomobilin çarptığı eşek ise telef oldu. Kazanın
ardından jandarma tarafından inceleme başlatıldı. >>İHA

Tırla otomobilin
çarpıştığı kazada
5 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da tırla
çarpışan otomobilde ikisi
çocuk 5 kişi yaralandı.
Kaza, Afyonkarahisar-
Ankara kara yolu İscehisar
ilçesi Çalışlar Kavşağı'nda
meydana geldi. Edinilen
bilgilere göre, R.K. (53)
idaresindeki 07 VS 38
plakalı otomobil,
Afyonkarahisar-Ankara
kara yolu Çalışlar
Kavşağı'nda N.A. yöneti-
mindeki 03 AGB 205
plakalı tırın dorsenine
çarptı. Kazada, sürücü ile
otomobilde bulunan M.Ö.
(57), Ş.K. (39), Ü.E.K. (8)
ile E.K. (3) yaralandı.
Yaralılar kaza sonrası
çevredekilerin haber ver-
mesi üzerine olay yerine
gelen ambulanslarla has-
tanelere kaldırıldı. Kazanın
ardından jandarma tarafın-
dan inceleme başlatıldı.
>>İHA

Takla atan hafif ticari
araçta 3 kişi yaralandı

Afyonkarahisar’da
kontrolden çıkarak
takla atıp ağaçlık
alana giren hafif
ticari araçta 3 kişi
yaralandı.

Kaza, Emirdağ ilçesi Topdere
Kavşağı’nda meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre, V.P.,
idaresindeki 45 AKH 148 plakalı
hafif ticari araç sürücüsünün
henüz belirlenemeyen bir
sebepten ötürü direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi sonucu
kontrolden çıkarak takla attı.
Ardından araç yol kenarındaki
ağaçlık alana devrildi. Kazada
sürücü ile birlikte B.P. ve Z.P.,
yaralandı. Yaralılar kaza sonrası
çevredekilerin haber vermesi
üzerine olay yerine gelen sağlık
ekipleri tarafından ambulanslar-
la hastanelere kaldırıldı.
Kazanın ardından jandarma
tarafından inceleme başlatıldı.
>>İHA

KozanErez

Sıcak havalar ani
kalp krizini tetikliyor
Kalp ve Damar Cerrahisi Uzmanı Op. Dr. Elnur
Mammadlı, sıcak havaların ani kalp krizini tetiklediğini
belirterek, “ Aşırı sıcaklık her yaştan insan için bir risk
faktörü olsa da yaşlılar, hamile kadınlar ve kronik
hastalıkları olan kişiler, özellikle de kalp sorunları olanlar,
sıcaklıkla ilişkili ölüm ve hastalık riski altındadır” dedi.
Yaz mevsiminin gelmesi ile artan sıcaklıklar, kalp krizi
riskini tetikleyebiliyor. Dr. Elnur Mammadlı, sıcak
havalarda dikkat edilmesi gerekenlere değindi.>>İHA


